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w imieniu mieszkadcow zwracam siq z uprzejmq pro$bq o informacjq dotyczqcq mo2liwoici
zamontowania porqczy przy zejSciu do basenu na ptywalni Delfin.

Z basenu w kt6rym znajdujq przyrzqdy do 6wiczed czesto korzystajq osoby z
niepelnosprawno$ciami ,lecz bariery architektoniczne w postaci schod6w bardzo utrudniajq im dostqp
do przyrzqd6w.

Proszq o pozytywne mojej pro$by.
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